

禧匯(第1期)住宅物業  
 The Avenue (Phase 1) Residential Properties  
 電腦抽籤結果次序  
 Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
010001	69	010026	56	020001	100	030001	28
010002	51			020002	55	030002	30
010003	84			020003	17	030003	94
010004	99			020004	72	030004	71
010005	102			020005	76	030005	107
010006	106			020006	54	030006	34
010007	98			020007	47	030007	90
010008	29			020008	59	030008	6
010009	92			020009	50	030009	80
010010	39			020010	3	030010	63
010011	93			020011	18	030011	42
010012	85			020012	82	030012	88
010013	96			020013	14		
010014	7			020014	103		
010015	38			020015	65		
010016	62						
010017	109						
010018	13						
010019	53						
010020	22						
010021	49						
010022	108						
010023	46						
010024	2						
010025	23						

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照（視屬何情況而定）及載有「登記號碼」之購樓意向登記表格副本親臨售樓處，經賣方核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the copy of the Registration of Intent bearing the "registration number". Registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處，將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

禧匯售樓處設於香港灣仔皇后大道東183號合和中心8樓。

Address of The Avenue Sales Office: 8/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong.

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants
1-110	2014年1月24日上午9時至10時 9:00 am to 10:00 am on 24 Jan 2014

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.

禧匯(第1期)住宅物業  
 The Avenue (Phase 1) Residential Properties  
 電腦抽籤結果次序  
 Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
040001	8	050001	1	050026	68	060001	66
040002	89	050002	25	050027	33	060002	45
040003	78	050003	101			060003	4
040004	36	050004	64			060004	83
040005	73	050005	91			060005	11
040006	57	050006	86			060006	40
040007	35	050007	95			060007	70
		050008	58			060008	44
		050009	110			060009	27
		050010	79			060010	87
		050011	60			060011	41
		050012	48			060012	5
		050013	31			060013	26
		050014	43			060014	74
		050015	77			060015	9
		050016	10			060016	24
		050017	97			060017	20
		050018	12			060018	81
		050019	105			060019	37
		050020	19			060020	67
		050021	16			060021	32
		050022	52			060022	104
		050023	21			060023	75
		050024	61				
		050025	15				

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照(視屬何情況而定)及載有「登記號碼」之購樓意向登記表格副本親臨售樓處,經賣方核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the copy of the Registration of Intent bearing the "registration number". Registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處,將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

禧匯售樓處設於香港灣仔皇后大道東183號合和中心8樓。

Address of The Avenue Sales Office: 8/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong.

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants
1-110	2014年1月24日上午9時至10時 9:00 am to 10:00 am on 24 Jan 2014

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議,賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.